
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De PvdA-fractie heeft, ter voorbereiding op het commissiedebat op 21 januari 2021 over het 
raadsvoorstel nieuwe brandweerkazerne in Wouw, de volgende vragen met betrekking tot de nieuwe 
brandweerkazerne in Roosendaal: 

1.      Een renovatie, nieuwbouw, Roosendaalse brandweerkazerne (een levensduur verlengende 
investering) had oorspronkelijk prioriteit. Hoe staat het op dit moment met de urgentie en wat zijn de 
plannen (renovatie/nieuwbouw huidige locatie of andere locaties in beeld) om hierin te voorzien en op 
welke termijn?

2.      Wordt bij de planvorming van de Roosendaalse brandweerkazerne betrokken de ontwikkelingen 
binnenstad (Dr. Braberstraat, busstation Roselaar) en de verkeerssituatie kruispunt Laan van Brabant/
Burg. Freijterslaan)?

3.      Kunt u inzicht geven over de mogelijke financiering van de Roosendaalse kazerne, nu de eerder 
toegewezen middelen voor Roosendaal niet meer beschikbaar zijn hiervoor?

 Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De plannen voor renovatie en/of nieuwbouw van de Roosendaalse brandweerkazerne 
hebben eveneens prioriteit. Op dit moment onderzoeken we wat de mogelijkheden voor 
renovatie/nieuwbouw zijn. Dit doen we voor de huidige locatie. Daarnaast onderzoeken we, in 
samenwerking met de Brandweer, of er mogelijk ook alternatieve locaties beschikbaar zijn.

2. Nee, de planvorming rondom een renovatie en/of nieuwbouw van de brandweerkazerne op 
huidige locatie zien we als een separaat project. De invloed van de ontwikkelingen op de 
verkeerskundige situatie van het genoemde kruispunt worden daarbij uiteraard beschouwd.

3. Nu de toegewezen middelen voor de Roosendaalse kazerne niet meer beschikbaar zijn wordt 
een nadere financiering van dit project onderzocht. Het is nu nog niet duidelijk of de huidige 
kazerne wordt gerenoveerd, er op de huidige locatie nieuwbouw wordt gepleegd of dat er 
nieuwbouw op een alternatieve locatie plaatsvindt. Als dit duidelijk wordt kan ook worden 
bepaald welke financiële middelen nodig zijn en welke financiering daarvoor nodig is. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Burgemeester J.M. (Han) van Midden


